
 Aan het college van Burgemeester en Wethouders 
 Grote Markt 1 
 9712 HN  Groningen 
 
 Datum: 5 oktober 2016 
 Betreft: Schriftelijke vragen over vissensterfte Lewenborg 
 
 
 

Geacht college,  
 
Er bereiken ons de laatste week erg veel ontstelde geluiden over massale vissensterfte in de wijk 
Lewenborg door het overtollige kroos dat in een bepaalde vijver aanwezig is.  
 
In de vijver tussen de straten Kajuit en Het Want is deze zomer zo’n dikke laag kroos ontstaan dat er 
zuurstoftekort in het water is ontstaan. Hierdoor zijn talloze vissen gestikt. Het Waterschap heeft 
inmiddels 50 dode vissen uit het water gehaald en buurtbewoners geven zelf aan ook al meerdere 
dode vissen uit de vijver te hebben gehaald.  
 
Wij zijn van mening dat dieren niet de dupe zouden moeten zijn van gebrekkig waterbeleid.  

 
Vandaar dat we de volgende vragen stellen:  
 

 Is het college op de hoogte van het (hoge) aantal dode vissen die in september in de wijk 
Lewenborg in de betreffende vijver zijn geruimd? 

 Deze zomer is op meerdere plaatsen in de gemeente Groningen relatief veel kroosgroei 
zichtbaar. Deelt het college deze opmerking met ons? 

 Overmatige kroosgroei is vaak het gevolg van aanhoudend hoge temperaturen maar kan ook 
het gevolg zijn voedselrijk water door het gebruik van lokvoer voor vissen door vissers. Deelt 
het college deze opvatting met ons? Zo ja, is het college bereid de inzet van lokvoer te 
beperken en op welke manier? Zo nee, waarom niet?  

 Is het college bekend met het gevolg van overmatige kroosgroei op de vijvers? Dat wil 
zeggen: vermindering van het zuurstofgehalte in het water en hier opvolgend het overlijden 
van de aanwezige vissen? 

 Zo ja: Wat had het college kunnen ondernemen om dergelijke gevallen te voorkomen? 

 Wat gaat het college ondernemen om dit volgend jaar (en de jaren erop) te voorkomen?  
 
 
 
Vriendelijke groeten,  
 
Gerjan Kelder 
 
 

 
 


